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YAMAN OPT İK

Haber: Dursun ONUR
AK Parti Giresun İl 

Başkanı Mete Bahadır Yıl-
maz, Ordu – Giresun Ha-
valimanı’nda gerçekle-
şecek kapasite artırımı 
sonrası aynı anda 5 uçak 
park edilebilecekken, 9 
uçağın park edebileceği-
ni kaydetti.

AK Parti Giresun İl 
Başkanı Mete Bahadır Yıl-
maz, Ordu-Giresun Ha-
valimanı’nın kapasite ar-
tı rı mı se be biy le 12 
Kasım’a kadara geçici ola-
rak uçuşlara kapatılaca-
ğını anımsattı.

Yılmaz, yaptığı yazılı 
açıklamada, “Sayın Cum-
hurbaşkanımızın vizyon 

İnşaat çalışmaları sonu-
cunda uçuş can ve mal 
emniyetinin riske edilme-
mesi kapsamında Hava-
limanımız 1 - 12 Kasım ta-
rihleri arasında hemşeh-
rilerimize daha iyi hizmet 
verebilmek, ihtiyaç ve 
beklentilerini karşılaya-
bilmek için kapatılacak-
tır. Bu yatırım sonrası 
aynı anda 5 uçak park 
edebiliyorken, 9 uçak 
park edebilecek. Bu da 
kapasite artırımı için çok 
önemli. Hemşehrilerimiz 
müs te rih olsun, 13 
Kasım itibariyle uçuşlar 
kaldığı yerden devam 
edecek” ifadelerini kul-
landı.

p ro je le r in den  o lan  
22.05.2015 yılında hiz-
me te a l ı nan Or du-
Giresun Havalimanımız-
da gelinen süreçte uçuş 
sefer sayılarının artışına 

mukabil apron park po-
zisyonun genişletilmesi 
ve uçakların "taksi" hare-
ketini hızlandırmak adına 
ilave taksi yolu yapılması 
ihtiyacı hasıl olmuştur. 

Fındıkta düşük rekolte-
nin ihracata da olumsuz 
yansıdığına dikkat çeken 
Başkan Karan: "Nisan ve 
Mayıs ayında ‘bu sene fın-
dıkta bereketi bir yıl olacak’ 
derken çuvala giren ürünle 
hayal kırıklı yaşadık. 2023 
yılı hasat dönemini bir ön-

ceki yıla göre önemli bir ka-
yıpla kapattık. Bu sene re-
kolte tahminlerin çok altın-
da gerçekleşti. Rekoltenin 
düşük olması aslında üre-
tici başta olmak tüm sektö-
rün kaybıdır. Düşük rekolte 
ihracat rakamlarına da 
eksi olarak yansıyacak ve 

ülke olarak fındıktan elde 
edeceğimiz döviz girdisi 
düşecektir. O yüzden fın-
dıkta daha fazla üretim ve 
kazanç diyoruz. “Fındık az 
olsun, fiyat çok yüksek 
olsun” söylemlerinin artık 
üreticiye bir getirisi olmadı-
ğını herkes görmekte. Ör-
neğin bahçesinden ortala-
ma bir ton ürün alan bir üre-
tici bu sene 350-400 kilog-
ram ürün aldı. Bunu ortala-
ma 100 liradan sattı ve 
eline 35-40 bin lira para 
geçti. Bir ton fındığı olsay-
dı ve bunu ortalama 85-90 
liradan satmış olsaydı 
eline 85-90 bin lira geçe-
cekti. Yani ürün kaybından 
kaynaklı 40-45 lira bir 
kayıp söz konusu. Her 
zaman az üreten değil, çok 
üreten kazanır" şeklinde 
konuştu. 

(Devamı sayfa 3'de)

Cumhuriyetimizin 100.yılı etkinlikleri 
çerçevesinde Tirebolu İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğü koordinasyonunda 
düzenlenen, Tirebolu Balıkçı Barınağı 
Ana Beton Menderek üzerinde "Amatör 
Balıkçılar Balık Tutma Yarışması" ger-
çekleştirildi. Düzenlenen yarışmaya va-
tandaşlar yoğun ilgi gösterdi. Tirebolu 
Kaymakamı Kotan ise katılan yarışma-
cılara rastgele diyerek, başarılar diledi. 

(Mehmet Yaşar)

FİSKOBİRLİK dipsiz bir
kuyuya doğru gidiyor!

Başkan Karan 2023 Fındık Sezonunu Değerlendirdi

Fındık tekrar düşüşte

Dünya’nın en iyi fındı-
ğının üretildiği Gire-
sun’da, fındık fiyatları 
son 10 günde 95 TL’den 
102-103 TL’ye kadar çık-

mıştı. Randımanına göre 
ise fiyatlar 104-105 TL’ye 
kadar alıcı bulmuştu.

Fakat fındık fiyatların-
da düşüş yaşandı. Gire-

sun kalite fındık güne 100 
Türk Lirası’ndan başladı.

Levant kalite fındık 90 
Türk Lirası’ndan Kara Fın-
dık ve sivri fındıkta 88 
Türk Lirası’ndan serbest 
piyasada alıcı buluyor.

Fındık fiyatlarındaki 
inişli çıkışlı fiyatların bir 
süre daha devam edebi-
leceği yorumları yapılı-
yor. 

(Haber Merkezi)

“Amatör Balıkçılar Balık Tutma Yarışması”

“Havalimanımızın kapasitesi artırılıyor”
Başkan Şenlikoğlu'dan talimat!

Haber: Dursun ONUR
Gi resun Be lediyesi 

şehir genelinde bozuk yol-
larda asfaltlama çalışması 
yaparken, altyapı çalışma-
ları tamamlanan sokaklar 
ve caddelerde asfaltlana-
rak vatandaşların konforu 
ve trafiğin güvenliğini sağ-
lıyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu as-
falt çalışmaları hakkında 
yaptığı açıklamada, “Şehir 
genelinde bozulan ve tah-
rip olan cadde ve sokaklar-
da asfaltlama çalışmalarını 
geciktirmeden yapıyoruz. 
Çalışmalarımız belli bir 
plan dahilinde büyük bir 

hızla ilerliyor. Vatandaşla-
rımız hiç merak etmesin, 
sezon bit me den tüm 
bozuk yollarımız asfaltla-
nacak. Canla başla çalı-

şan belediye ekiplerimize 
teşekkür ediyorum. Vatan-
daşlarımızın her türlü ihti-
yacını gidermeye kararlı-
yız” ifadelerini kullandı. 

Terör Örgütüne ait
sığınak bulundu!
Giresun İl Jandarma Komutanlığı Espiye kırsalın-

da bölücü terör örgütüne ait olduğu düşülen bir sığınak 
buldu.

Giresun İL Jandarma Komutanlığından yapılan 
açıklamada "Giresun ili Espiye ilçesi kırsalında, 23 
Ekim 2023 günü icra edilen Şehit J.Er Reşat Avcı 
2023/143 operasyonunda, sözde Karadeniz Açılım 
Grubunca 2014-2016 yılları arasında kullanıldığı de-
ğerlendirilen malzemeler:

(2) Adet Fünye Yapımında Kullanılabilecek Bakır 
Boru, (30) Kg Hazırlanmış Gübre, (1) Adet Pil Bloğu, 
(3) Adet Kalem Pil, (50) Adet Çivi, (20) Metre Kablo, (1) 
Adet Büyük Tüp, (1) Adet Küçük Tüp, (1) Adet Güğüm, 
(1) Adet Kazma Başı, (1) Adet Tepsi, (1) Adet Çaydan-
lık, (1) Adet Ağaç Testeresi, (1) Adet Demir Testeresi, 
(15) Kg Un, (5) Kg Çay, (1) Adet Mont, (2) Adet Spor 
Ayakkabı ele geçirilmiştir.

Cumhuriyet Savcısı'nın talimatı ile delil niteliği taşı-
yan malzemeler muhafaza altına alınmış olup delil ni-
teliği taşımayan malzemeler ise yerinde imha edilerek 
adli tahkikata başlanılmıştır" denildi. (GİJK)

Cumhuriyetimizin 100. Yılına Özel
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Tirebolu’da KÖYDES 
Projesi kapsamında sür-
dürülen çalışmaları yakın-
dan takibe alan ve Köylere 
Hizmet Götürme Birliği üye-
leriyle yaptığı her toplantı-
dan sonra söz konusu ça-
lışmaları yerinde incele-
mek için ilgili birimlere zi-
yaretlerde bulunan Kay-

makam Dr. Muhammed 
Lütfi Kotan’ın bu konudaki 
son durağı Eymür Köyü 
oldu.

Köylere Hizmet Götür-
me Birliği üyeleriyle Kay-
makamlıkta gerçekleştirdi-
ği toplantıdan sonra bera-
berindekilerle ilçeye 24 ki-
lometre uzaklıktaki Eymür 

Köyü’ne giden Kaymakam 
Kotan, burada KÖYDES 
Projesi kapsamında yapı-
lan çalışmaları yerinde in-
celeyerek, ilgililerden bilgi 
aldı. KÖYDES Projeleriyle 
ilgili çalışmaları büyük bir ti-
tizlikle takip eden ve söz ko-
nusu çalışmaları yakından 
takibe alan Kaymakam 

Kotan, bu çalışmalarda her-
hangi bir aksaklığa mey-
dan verilmemesi için çaba 
gösterdiklerini belirterek, 
KÖYDES’ten köylere veri-
len ödeneklerin amaca 
uygun şekilde kullanılması-
nı ve çalışmaların da plan-
landığı zamanda bitirilme-
sini istedi. (Mahmut Bora)

Tirebolu Devlet Hastanesi’ne 
ait ek hizmet binasının onarım işi, 
Sağlık Bakanlığı kanalıyla ihale-
ye çıkarıldı. 4734 sayılı Kamu 
İhale Kanunu’nun 19’ncu mad-
desine göre, açık ihale usulüyle 
10 Ekim 2023 tarihinde yapılan 
ihalenin sonucu henüz belli ol-
madı.

Götürü bedelle yapılacak has-
tane ek bina onarım işinin yer tes-
liminden itibaren 60 takvim gü-
nünde tamamlanması istenirken; 
ihaleyi alan firmanın sözleşmeyi 
imzaladıktan sonra 10 gün içinde 
yer teslimi yaparak işe başlaması 
gerekiyor. Ek binadaki onarım iş-
lemleri sırasında hizmetler has-
tanenin ana binasındaki bölüm-
de verilecek. (Mahmut Bora)

CHP’nin Tirebolulu İl Genel Meclisi 
Üyesi Ömer Cebeci, ilçeye yapılacağı 
daha önceden açıklanan KYK Öğrenci 
Yurdu için bugüne kadar herhangi bir iler-
leme olmadığını belirterek, yurt binasının 
akıbetinin ne olduğunu gündeme getirdi.

Tirebolu’ya yapılacak Öğrenci Yurdu 
için kamuoyuna bir açıklamada bulunan 
Cebeci, ilçenin Demirci Mahallesi’nde 
inşaa edileceği duyurulan yurt binasının 
sözünü veren Ak Parti eski İlçe Başkanı 
Yaşar Dikmen’i konu hakkında açıklama-
ya davet ederken; Tirebolu’da bulunan üni-
versite öğrencilerinin barınma sorunu ile 
karşı karşıya olduğunu belirterek, siyasi-
leri; verdikleri sözün arkasında durmaya 
çağırdı. CHP’li Cebeci’nin bu çağrısına 
ilçe kamuoyundan da destek geldi. 

(Mahmut Bora)

Giresun İl Müftülüğü ta-
rafından Seyyid Vakkas 
Camii’nde "Cami Çocuk 
Buluşması" düzenlendi.

Diyanet İşleri Başkan-
lığı koordinesinde il ve ilçe 
müftülükleri çocuklarla ca-
mide buluşuyor.

Bu kapsamda Giresun 
İl Müftülüğünce, Seyyid 
Vakkas Camii’nde "Cami 
Çocuk Buluşması" düzen-
ledi.

Seyyid Vakkas Camii 
Uzman İmam Hatibi Fatih 
Fatsa koordinesinde ger-
çekleştirilen buluşmada İl 
Müftü Yardımcısı Fatih Sa-
rıgül çocuklarla bir araya 
geldi.

Çocuklara Filistin’de 
yaşanan zulüm hakkında 
bilgi veren Sarıgül, “Filis-
tin'deki çocuklar, masumi-
yetlerine ve geleceklerine 
gölge düşüren birçok zor-
lukla karşı karşıya kalmış-

gül, cami ve mescitlerin 
önemi, namazın manevi 
boyutu gibi konularda bilgi 
verdi.

Programın ardından 
öğrencilere çeşitli ikram-
larda bulunuldu. 

(Gülsen Dikgöz)

lardır. Hayatını kaybeden, 
yaralanan, temel insani ih-
ti yaç la rın dan yok sun 
kalan Filistinli kardeşleri-
mizin durumu insanlık vic-
danını derinden etkile-
mektedir. Hep birlikte 
daha adil ve barış dolu bir 

dünya inşa etmek için, ya-
pacağımız yardımlar ve 
dualarımızla Filistin halkı-
nın yanında olduğumuzu 
göstermeye devam ede-
ceğiz.” dedi.

Çocuklara caminin bö-
lümlerini de tanıtan Sarı-

5442 sayılı İl İdaresi Kanunu kapsa-
mında ilçemiz Tirebolu’da da faaliyet gös-
teren “İlçe İdare Kurulu Şube Başkanları” 
Toplantısı, geçtiğimiz hafta kurum amirle-
rinin katılımıyla Kaymakam Dr. Muham-
med Lütfi Kotan başkanlığında yapıldı.

Toplantıda; kamu kurumları tarafın-

dan vatandaşlarımıza sunulan hizmetle-
rin daha etkili ve verimli olması için yapıl-
ması gerekenler, kurumlar arası iletişim 
ve ilçede yapılacak çalışmalarla gün-
demdeki diğer konular görüşülerek, kar-
şılıklı fikir alış-verişinde bulunuldu. 

(Mahmut Bora)

Kaymakam Kotan, çalışmaları yakından takip ediyor…

Eymür'de, KÖYDES İncelemesi!

Hastane ek binası onarılacak!

Cebeci, KYK Yurdunu sordu!

Kaymakam Kotan başkanlığında yapıldı…

İlçe İdare Kurulu Toplantısı!

Cami çocuk buluşmaları devam ediyor 

Çiftçilerimize Hibe Destekli Sertifikalı
Buğday-Arpa Tohumu Dağıtıldı

Tarım arazilerinin kulla-
nımının ve verimliliğinin art-
tırılması amacıyla hazırla-
nan proje kapsamında; Vali 
Mehmet Fatih Serdengeç-
ti’nin talimatıyla, İl Özel İda-
resi tarafından %50 hibe 
desteği sağlanarak Alucra, 
Çamoluk ve Şebinkarahi-
sar ilçelerinde çiftçilerimize 
sertifikalı buğday ve arpa 
tohumu dağıtımı yapıldı.

Hibe miktarı toplam 2 
milyon TL olan proje çerçe-
vesinde; Ekmeklik Buğday 
çeşidi 50 ton Bayraktar, 37 
ton Krasunia Odeska, Ma-
karnalık çeşit 25 ton Kızıl-
tan ve Arpa tohumu olarak 
da 10 ton Bravo çeşidi top-
rakla buluşturulacaktır.

Ekimden hasada kadar 
tüm aşamalarda İl/İlçe 
Tarım ve Orman Müdürlü-
ğümüz tarafından üreticile-
rimize teknik destekte veril-
mektedir. (Giresun İl Tarım 
ve Orman Müdürlüğü)

Başkan Emür STK buluşmalarına devam ediyor 

Keşap Belediye Başka-
nı Mehmet Emür STK'lar 
ile bir araya gelmeye 
devam ediyor.
BALIKÇI ESNAFIMIZLA 

HER ZAMAN GÖNÜL 
GÖNÜLEYİZ

Başkan Emür "İlçemiz-

de bulunan Keşap ilçe Mer-
kezi Su Ürünleri Koopera-
tifinde balıkçı esnafları-
mızla bir araya geldik. 
Dertlerini sıkıntılarını din-
ledik. İlçemizde devam 
eden projeler, ileride yapa-
cağımız projeler ve önü-

müzdeki seçimler ile ilgili is-
tişarelerde bulunduk. Biz-
ler belediyemizin imkanları 
ölçüsünde sizlerin ve diğer 
esnaflarımızın her zaman 
yanında olmaya devam 
edeceğiz" dedi. 

(Dursun Onur)

ZAYİ: Giresun Üniversitesinden öğrenci kimlik kartımı kaybettim. 
Hükümsüzdür. Zehragül GÜNKÖR
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Eczacı
Nurdan YILMAZ

MHP Giresun merkez ilçede 
geçtiğimiz günlerde yapılan 
kongrenin ardından yönetim ku-
rulu toplanarak görev dağılımı 
gerçekleştirildi.

24 Eylül 2023 tarihinde yapı-
lan Milliyetçi Hareket Partisi Gi-
resun Merkez İlçe Başkanlığı 
14. Olağan Kongresinde iş başı-
na gelen Murat Altın başkanlı-
ğındaki ilçe yönetimi görev da-
ğılımı yaptı. Teşkilatlardan so-
rumlu ilçe başkan yardımcılığı 
görevine Temel Karadeniz, ilçe 
sekreterliği görevine ise Bülent 
Köse getirildi.

MHP Merkez ilçe yönetimi 
görev dağılımı şöyle:

“Muhasip Mali İşler Cavit 
Turan, Yerel Yönetimlerden So-
rumlu İlçe Başkan Yardımcısı 
Ahmet Cindemir, Siyasi Partiler 
ve Seçim İşlerinden Sorunlu İlçe 

Başkan Yardımcısı Dursun Kül-
ler, Hukuk İşlerinden Sorumlu İlçe 
Başkan Yardımcısı Erkan Kayan, 
Bürokrasi İşlerinden Sorumlu İlçe 
Başkan Yardımcısı Hasan Közle-
me, Ekonomi ve Sosyal Politika-
lardan Sorunlu İlçe Başkan Yar-
dımcısı Ozan Büyükaydın, Basın 
ve Tanıtım Propagandadan So-
rumlu İlçe Başkan Yardımcısı 
Fatih Kılıç, AR-GE’den Sorumlu 
İlçe Başkan Yardımcısı Fatih 
Kılıç, Sosyal Faaliyetlerden So-
rumlu İlçe Başkan Yardımcısı 
Murat Karaosmanoğlu, Aile 
Kadın ve Engellilerden Sorumlu 
İlçe Başkan Yarımcısı Ünzile Kul, 
Meslek ve Sivil Toplum Kuruluşla-
rından Sorumlu İlçe Başkan Yar-
dımcısı Kadir Özdemir, Esnaf 
Odaları ve Kooperatiflerden So-
rumlu İlçe Başkan Yardımcısı 
Burak Ayhan. (Haber Merkezi)

Konu:

+90 532 062 89 28

KURUMSAL KİMLİK
KARTVİZİT
KATALOG
BROŞÜR

WEB SİTESİ
TABELA İMALATI

TOTEM
PROMOSYON ÜRÜNLERİ

KOLLAJEN (COLLAGEN)

Son yıllarda kullanımı yaygınlaşan gıda takviyelerinden biri 
de kollajendir. Popülerliği arttı, piyasada birçok ürün çeşidi bu-
lunmaya başladı ve haliyle kafalar da karıştı. Bilinçsizce kullanı-
lan ürünlerin çoğu vaat ettiği beklentiyi sağlamadı. Bu karışıklığı 
biraz olsun azaltmak için bu hafta kollajeni kaleme alıyorum.

Kollajen, vücutta en çok bulunan proteindir. Proteinlerin de 
üçte birini oluşturur. Yunanca “kolla” yani; “tutkal” kelimesin-
den gelir. Bir tutkal gibi dokuları bir arada tutmayı sağlar.

Aslında vücudumuz doğal olarak kollajen üretiyor; ancak 30 
yaşından itibaren bu proteinin üretimi azalır ve daha kalitesiz kol-
lajen üretilir. Bu durum sonucunda cilt esnekliğini kaybeder, kı-
rışıklıklar meydana gelir, kıkırdak doku zayıflar, eklemle ilgili 
problemler görülmeye başlar.

Kollajen ne işe yarar?
Cilde dayanıklılık, sıkılık ve esneklik kazandırır. Bağ doku-

su, tendon-eklem, damar duvarları, göz, diş, saç, tırnak ve ke-
mikler de dahil olmak üzere tüm vücutta doku ve organlarda bu-
lunur ve vücudun yapısal bütünlüğünü sağlar.

Kollajen çeşitleri nelerdir?
Bilinen 28 çeşit kollajen vardır; ancak vücut içinde doğal ola-

rak sentezlenen kollajen dört ana grupta sınıflandırılabilir.
Hepsinin temel görevi bağ dokusu yapısını desteklemek olsa 

da her birinin özelleşmiş bir takım görevleri bulunur. Temel kol-
lajen tipleri:

Tip Ikollajen:Vüvutta bulunan kollajenin %90’ı Tip 1 kolla-
jendir. Kemik, deri, tendon, fibröz kıkırdak ve diş yapısının ku-
rulmasında görevlidir.

Tip IIkollajen: Eklemlerde yer alan elastik kıkırdakta bulu-
nur. Yaşa bağlı eklem ağrıları ve çeşitli artritsemptomları ile başa 
çıkmada faydalıdır.

Tip IIIkollajen: Kaslarda, organlarda ve kan damarlarının du-
varında bulunur. Kan dokusunu oluşturmada, cilde esneklik ve sı-
kılık kazandırmada etkilidir.

Tip IVkollajen: Cilt katmanlarında bulunur. Kas, yağ ve or-
ganları çevreleyen tabakanın oluşumunda önemlidir.

Kollajen takviyeleri nelerdir?
Kollajen, doğal hayvansal kaynaklardan elde ediliyor. Bu 

hayvansal kaynaklar sığır, balık, tavuk ve ülkemizde kullanılma-
sa da domuzdur.

Balık kollajeni;balıkların kollajenaçısından elverişli dokula-
rından üretilen, toz formda, beyaza yakın renkte, suda çözünebi-
lir ve genelde Tip I formda saf kollajenpeptidleridir.Düşük mole-
kül ağırlığı (ortalama 1.000-2.000 Dalton) ile biyoyararlanımı 
yüksek kollajenolarak ün yapmıştır.Deniz canlılarından üretildi-
ği için bir diğer adı ise Marine Collagen’dir.

Neredeyse nötr tada ve kokuya sahip olsa da hassas kişiler 
aromasız ürünlerde az da olsa balık kokusu alabilmektedir. Üre-
timi ve miktarı az olduğundan fiyatları sığır kollajen takviyeleri-
ne göre yüksektir.

Sığır kollajeni, büyükbaş hayvanların başta derileri olmak 
üzere kollajen yönünden zengin dokularındaki kollajen protein-
lerin özel işlemlerde saflaştırılıp kurutulmasıyla üretilen kolla-
jenpeptidleridir. Genelde Tip I ve Tip III formda olan bu kollajen 
takviyesi, beyaza yakın renge, neredeyse nötr bir tada ve kokuya 
sahiptir. Balık kollajeni kadar olmasa da molekül ağırlığı (ortala-
ma 2.000-3.000 Dalton) vücudumuz tarafından rahatlıkla sindi-
rilebilecek kadar düşüktür.

Kollajen dışarıdan takviye olarak alındığında öncelikle sin-
dirim sisteminde yapıtaşı olan aminoasitlere parçalanır ve ami-
noasit olarak kana karışır. Kollajenden daha çok faydalanmak 
amacı ile kollajenin biraz daha parçalanmış hali olan hidrolize 
kollajen içeren takviyeler geliştirilmiştir. İdeal olanı da hidroli-
ze, peptidkollajenleri kullanmaktır.Kollajenin hidrolize formu 
yaklaşık %85 oranında vücuttan emilir.

Hidrolize edilmiş peptid formdaki balık veya sığır kollajeni-
nin birbirine üstün olduğunu söyleyemeyiz; her ikisi de benzer et-
kileri gösterebilir. Seçiminizi yaparken alerji ve hassasiyetlerini-
zi göz önünden bulundurmanızı öneririm.

Kullanılan kollajen miktarı ve kollajen molekülünün mole-
kül ağırlığı da emilimi etkiler.Tercihen 2.500-10.000 mg dozun-
da ve 2000 dalton molekül ağılığına sahip bir preparat seçilmeli-
dir.

Kollajenin tablet, çiğneme tableti, kapsül, toz ve sıvı formun-
da takviye çeşitleri bulunuyor. Ancak bu ürünlerin mutlaka ecza-
cı ya da doktor kontrolünde, bilinçli bir şekilde kullanılması 
önemlidir.

•Cilt kırışıkları için: Tip I, II ve III karışımı 2,5 g hidrolize kol-
lajen; 8 ile 12 hafta sonra fayda gösterir.

•Eklem ağrısı için: 6 ay boyunca günlük 40 mg Tip II kollajen 
veya 10 hafta boyunca günlük 2 g Tip II kollajen, eklem ağrısını 
azaltmada yardımcı olabilir.

•Kas geliştirme için: Direnç eğitiminden sonraki 1 saat içinde 
alınan hidrolize kollajen kas kitlesi artışına yardımcı olabilir.

Bunları biliyor muyuz?
•Vitamin C, kollajen üretimini artırmada etkilidir.
•Çinko ve bakır da kollajen üretiminde etkilidir.
•Son zamanlarda sıklıkla önerilen kemik iliği suyundaki kol-

lajeni vücut direk cilt veya kemikler için ememez. Bu proteinler, 
aminoasitlere parçalanarak vücutta ihtiyaca göre kullanılabilir.

•Sigara kollajenüretimini azaltır.
•Fazla şeker ve rafine karbonhidrat tüketildiğinde kollajen ek-

sikliği görülebilir.
•Çok fazla güneş ışınlarına maruz kalmak vücuttaki kollajen 

miktarını azaltabilir.

MHP'de görev dağılımı yapıldı

FİSKOBİRLİK dipsiz bir
kuyuya doğru gidiyor!

(Baştarafı1'de)
Fındık fiyatlarına da değinen 

Başkan Karan; "Rekolte düşük-
lüğüne ve arz-talep ticaretine 
göre serbest piyasada fındık fi-
yatı çok kısa bir sürede Toprak 
Mahsulleri Ofisi’nin açıklamış ol-
duğu 82.5 liranın üzerine çıka-
rak 100 lira bandını aştı. 110 lira 
bandını gören üreticilerin çoğu 
mantıklı olarak ürününü satarak 
paraya çevirdi. Bilindiği gibi 110 
lirayı gören fındık birden güçlü 
alıcıların müdahalesi sonucu 95 
liraya kadar düşürüldü. Şuan fın-
dık fiyatı 100-102 lira bandında 
stabil bir şekilde seyrediyor.

Bu saatten sonra fındık fiyatı 
yükselir mi diye soracak olursa-
nız; arz talepçiler bilir. TMO’nun 
dışında kimsenin elinde ciddi 
manada bir stok yok. Zaten asıl 
amaç TMO’nun elindeki eski ve 
yeni 120 bin ton civarındaki fın-
dığı ucuz fiyattan piyasaya sür-
dürmek. Tarım ve Orman Baka-
nı İbrahim Yumaklı ve TMO yet-
kililerinin beyanı, “Ofis tarafın-
dan yılbaşına kadar piyasaya bir 
kilogram dahi kabuklu fındık sü-
rülmeyeceği” yönünde. Görülen 
o ki, güçlü alıcı yılbaşına kadar 
piyasa üzerindeki baskısını sür-
dü recek. Ondan son ra sı 
TMO’nun uygulayacağı yeni fın-
dık politikası bağlar. Ama şunu 
net söyleyebilirim; bu saatten 
sonra fındık fiyatı çokta 100 lira-
nın altına düşmez. Aslında fın-
dık fiyatının 110 liralardan 95 li-
raya kadar düşmesi ardında 
güçlü alıcı tarafından manavları 
bitirme planı yatıyor gibi görünü-
yor. Üretici kanadında ürününü 
satan sattı, bekletenlerin ise çok 
da bir kaybı söz konusu değil. 
Şu anda 110 lira bandından 
ürün alan manavlar bir kilogram 
fındık satamıyor. Manavların 
dükkanları ağzına kadar dolu. 
Çoğu da 110 liradan aldıkları 
ürünler. Biz zamanında “bu te-
kelci zihniyet ne yerli manav, ne 
tüccar ve ne de sanayi bıraka-
cak” derken kimse bizi dikkatte 
almıyordu. Şimdi herkes dediği-
mize geldi mi?" dedi.

Fındıkta Kahverengi Kokar-

li merciiler versin. Gelin görün 
bu şahıs Milletvekili seçildikten 
sonra yönetim kurulu toplantısı 
için bir günlüğüne kuruma gelip, 
gidiyor. İktidar Milletvekilisin ya, 
ne FİSKOBİRLİK ne de fındıkla 
ilgili bir kelam açıklaması yok. 
Burada “Milletvekili maaşım yet-
miyor” açıklamasının ardından 
AK Parti Genel Merkezi tarafın-
dan siyasi açıklama yapmasına 
yasak getirildiğini de duyduk. 
Neden istifa etmiyor bilemiyo-
ruz. Ya Milletvekili maaşı etme-
diği için ya da istifa ettikten sona 
korktuğu bir şeyler var. Bu şahıs 
bir erdemlik gösterip istifa etmi-
yor ancak diğer taraftan başta 
Giresun’daki siyasi iktidar tem-
silcileri olmak üzere siyasi ikti-
dardan en ufak bir ses yok. Ama 
bugün sesini çıkarmayıp, kafa-
sını kuma gömenler bu kurum ta-
mamen battığında bunun hesa-
bını çok ağır verir" dedi.

31 Mart 2024 yerel seçimleri 
için de açıklamalarda bulunan 
Karan; "Önümüzde 31 Mart 
2024 yerel seçimleri var. AK 
Parti’den Giresun Belediye Baş-
kan aday adaylığı için şahsımın 
da yazılıp, çiziliyor ve kamu-
oyunda konuşuluyor. Öncelikle 
beni bu görevde görmek isteyen 
tüm Giresunlulara teşekkür ede-
rim. Şu anda öyle bir düşünce ve 
çalışmam yok. Ama siyasette 
rahmetli Süleyman Demirel’in 
‘Siyasette 24 saat çok uzun bir 
süredir” söylemi geçerlidir. Ben 
AK Parti Giresun merkez ilçe teş-
kilatı kurucularındanım ve bu 
partinin en şaşalı döneminde 
Merkez İlçe Başkanlığı'nı yap-
tım. İlçe Başkanlığı'ndan sonra 
aktif siyaseti bırakarak, işimize 
gücümüze baktık ama partimiz-
den hiçbir zaman kopmadık. Si-
yaset millete hizmet etme sana-
tıdır. Sorumluluğu ağırdır. Eğer 
bir yere aday olur ve nasip olur 
da seçilirseniz o sorumluluğu so-
nuna kadar taşımalısınız. Bizde 
eğer bir gün Allah nasip eder bir 
yere aday olur, seçilirsek o so-
rumluluğu en iyi şekilde taşırız. 
Ama şuanda öyle bir düşüncem 
yok" dedi. (Gülsen Dikgöz)

ca zararlısıyla topyekün müca-
dele içinde olduklarını kayde-
den Karan; "Son günlerin önem-
li gündem maddesi olan Kahve-
rengi Kokarca fındık için ciddi bir 
tehlike. Ordu ilinin bu sene bu za-
rarlıdan dolayı başı çok ağrıdı. 
Ağrımaya da devam ediyor. 
Bizde aynı sorunu yaşamak 
adına İl Tarım ve Orman Müdür-
lüğü koordinesinde bu zararlıyla 
mücadele noktasında topyekün 
bir seferberlik başlatıldı. Artık 
köylerimizde hatta şehir merke-
zinde dahi evlerimizde görmeye 
başladığımız bu zararlıyı mutla-
ka ve mutlaka yok etmeliyiz. 
Çünkü bir ergin kahverengi ko-
karca gelecek yıl 250-300 tane 
oluyor. Biz bunu yok etmezsek, 
sene fındık başta olmak üzere 
tarım ürünlerine musallat olacak 
ve zarar verecektir. Bu zararlı 
kış döneminde evlerde kapalı 
alanlarda saklanıyor. Her Gire-
sunlunun köyünde bir evi var 
mutlaka, köy evlerimizi sık sık 
kontrol edelim ve bu zararlının 
çoğalmasına engel olalım" ifa-
delerini kullandı.

FİSKOBİRLİK ile ilgili açıkla-
malarda bulunan Karan; "Önce-
likle şunun herkes tarafından bi-
linmesini ve akıllardan çıkarıl-
masını isterim; FİSKOBİRLİK Gi-
resun’un ve fındık üreticisinin öz 
kazanımıdır. Her ne kadar birile-
ri babasının öz malı gibi davran-
sa da bu gerçeği hiç kimse de-
ğiştiremez buna da gücü yet-
mez.

İşe benim FİSKOBİRLİK ile il-
gili mücadelemin asıl sebebi de 
budur. Bende makam, mevki ve 
maddi kazanç peşinde koşmuş 
olsaydım sessiz, sedasız, başı-
mı kuma gömer bir kenarda otu-
rurdum. Birilerinin ihtiras, ego, 
makam ve mevki hırsı yüzünden 
bu kurum kan kaybetmeye, dip-
siz kuyunun dibine doğru gitme-
ye devam ediyor. Hiç kimse ga-
ipten gazel okumasın, şu kadar 
ciromuz var, şu kadar ihracat 
gerçekleştirdik. Bende isterim 
FİSKOBİRLİK üretsin ve ekono-
miye, istihdama katkı sağlasın. 
Ama ticarette bir gerçek vardır, 
oda kazancın giderini karşılamı-
yor zarar ediyorsan demektir. 
S i z i n  v e y a  s i y a s i l e r i n  
FİSKOBİRLİK’in bankalara sa-
dece ödediği dönem faizinden 
haberiniz var mı? Ben açıklama-
yayım çıksın kurumun başkanı 
veya yöneticileri açıklasın. Ku-
rumun başkanı demişken aynı 
zamanda AK Parti Sakarya Mil-
letvekili olan Lütfi Bayraktar, geç-
tiğimiz günlerde kamuoyunda 
baya gündem oldu. Milletvekili 
maaşının yetmediğini belirten 
şahıs için yardım kampanyası 
başlatalım diyen vatandaşların 
dahi olduğunu duyduk. Milletve-
kili seçilmesine rağmen halen 
kurumdan hatırı sayılır bir maaş 
alan ve bütün imkanları halen 
kullanan bu şahıs istifa etme-
mekte kararlı gözüküyor. Ne 
kadar etik ve ne kadar kanuni 
onun takdirini kamuoyu ve yetki-
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günlerde ifşa olmuştur.
1944’te tabutluklarda, 

1980’de Mamak’ta zincir-
lenmek istenen Türk milli-
yetçiliği; 2023’te siyasi ikti-
darın yol açtığı sığınmacı 
dalgasına karşı Türk mille-
tini bilinçlendirmek isteyen 
genç gazeteciler üzerin-
den hedef alınmıştır.

Oysa bu topraklarda ga-
zetecilik, milletin derdini 
dert edinmek ve bunların 
çözümü için cesaretle doğ-
ruları yazıp konuşabilmek-
tir.

Gözaltına alınan ve tu-
tuklanan genç gazeteciler 
de işte bu sorumluluğun bir 
parçasıdır.

Ancak kulak verilecek-
leri yerde gözaltına alınmış 

ve tutuklanmış, bunlar yet-
memiş gibi genel sağlık 
hakları görmezden gelin-
miştir. Bu kasıtlı ve art ni-
yetli tutum sonucunda, söy-
lemekten utanç duyulması 
gereken; “Gönderilerinde 
milliyetçi paylaşımda bu-
lundukları tespit edilmiştir” 
ifadesi dava dosyasına gir-
miştir.

Dosyada delil diye yer 
alan; “Şehit ler ölmez, 
vatan bölünmez!” pankar-
tının fotoğrafı ise sanki bir 
suç unsuru gibi sunulmuş-
tur.

Buradan kamuoyuna 
şunu memnuniyetle duyu-
ruyoruz:

Türk milliyetçisi olmak, 
Türk milletinin geleceği 

için paylaşımlarda bulun-
mak; “Şehit ler ölmez, 
vatan bölünmez!” pankar-
tını taşımak asla bir suç ol-
madığı gibi Türk milletinin 
her bir ferdinin görev ve so-
rumluluğundadır.

İşte bu haklı mücadele-
mizi kendi çöplüğümüzü te-
mizlemek ile başlayaca-
ğız. Bütün bu haksızlıkları 
yapan bu iktidarın parçası 
olan Belediyeyi almak biz-
lere umut verecektir.

Sevgili arkadaşlar bele-
diye İktidardan olursa Gi-
resun’a hizmet gelir diyen-
ler işte size AKP Belediye-
si. Tam aksine geçmiş Be-
lediye başkanlarının yap-
tıklarını satmakla 5 yılı dol-
duracaklar. Mesele İktidar 

Belediyesi olmak değil me-
sele ileriyi görmek mesele 
çağdaş kafa yapısına 
sahip olmaktır. İşte bu an-
lamda kapı kapı dolaşıp bu 
zihniyetlerden bu beledi-
yeyi alacağız. Bir sözümde 
klavye başında ahkâm ke-
senlere nerede muhalefet 
diyenlere işte biz bu mey-
danlardayız. Siz neredesi-
niz? Yok öyle yağma, ken-
dinizi klavyenin arkasına 
sak layarak konuşarak 
eleştirmek kolay gel kendi-
ni meydanlarda göster, gel 
bu korkusuz insanların ara-
sına katıl korkma! Unutma 
İstiklal Marşımız korkma 
ile başlar” ifadelerine yer 
verildi. 

(Gülsen Dikgöz)

Giresun Belediyesi, 
şehrin kimliğine saygı gös-
teren ve tarihi ile kültürel 
değerlerini vurgulayan pro-
jeleriyle Giresun’a değer 
katmaya devam ediyor. Gi-
resun'un yaşanabilir bir 
şehir olması ve vatandaş-
ların keyifli vakit geçirebil-
meleri için gerçekleştirdiği 
projelerden biri olan Öz-
gürlük Yolu Projesi'nde 
son aşamaya gelindi.

Kale'nin kuzey yönün-
de yer alan ve yerli ve ya-
bancı turistlerin ilgisini 
çeken bölgenin, daha mo-
dern ve çekici bir görünüm 
kazanması amacıyla ha-
zırlanan proje hızla ilerli-
yor.

DOKAP desteğiyle yü-
rütülen 'Özgürlük Yolu Ye-
nileme ve Çevre Düzenle-
me' projesi kapsamında 
900 metrelik bir alan içinde 
250 metre demir korkuluk, 
1.877 metrekare begonit 
parke, 3.300 metrekare 
doğal granit parke taşı, 14 
adet çift kollu aydınlatma 
direği, 54 tek kollu aydın-
latma direği ve kale ya-
maçlarının aydınlatılması 

için 80 adet projektör uy-
gulanacak; ayrıca mevcut 
alanın altyapısı da bu proje 
ile tamamen yenilendi.

Özgürlük Yolu Projesi, 
hem gezi ve dinlenme 
alanı olarak hem de muh-
teşem deniz manzarası 
sunan bir cazibe merkezi 
olarak dikkat çekiyor. Alt-
yapı çalışmaların tamam-
landığı proje kapsamında, 
küp taş döşemesi ve kor-
kuluk montajı hızla ilerler-
ken, aydınlatma sistemi ve 
peyzaj düzenlemesi ta-

mamlandıktan sonra proje 
vatandaşların kullanımına 
sunulacak.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
projenin önemini vurgula-
yarak şunları söyledi: “Gi-
resun'a gelen hem yerli 
hem de yabancı misafirle-
rimizin ve vatandaşlarımı-
zın yoğun ilgi gösterdiği 
Özgürlük Yolumuzun gö-
rünümünü daha çekici 
hale getirmek istedik. Bu 
amaçla projeyi hazırlaya-
rak çalışmalara başladık. 

Altyapı ve üstyapıda yaptı-
ğımız kalıcı iyileştirmeleri 
en kısa sürede tamamla-
yarak Özgürlük Yolumu-
zun muhteşem bir görünü-
me kavuşmasını sağlaya-
cağız. Vatandaşlarımızın 
mutluluğu, bizim için en 
büyük ödüldür. Şehrimizi 
güzelleştirmek, değerlerini 
ortaya çıkarmak ve vatan-
daşlarımız ile misafirlerimi-
zin kullanımına sunmak 
için gece gündüz çalışma-
ya devam ediyoruz.” 

(Dursun Onur)

Keşap Belediyesi Ekim Ayı Meclis top-
lantısı, Keşap Belediye Başkanı Mehmet 
Emür Başkanlığında yapıldı. Meclis üye-
leri, gündemde bulunan maddeleri görü-
şüp karara bağlamak üzere bir araya 
geldi. Toplantı, yoklama ile başladı. Ar-
dından gündemde yer alan maddeler gö-
rüşüldü. Başkan Emür, meclis üyelerine 

belediye çalışmalarına ilişkin bilgiler 
verdi. Mecliste görüşülen gündem mad-
deleri, oy birliğiyle karara bağlandı. Ayrı-
ca Belediye Meclis Üyeleri ve birim mü-
dürleri ile birlikte ekip olarak Keşap'a ya-
pılacaklar ile ilgili istişare yapıldı. Toplan-
tı meclis üyelerinin dilek ve temennilerini 
iletmeleri ile son buldu. (Dursun Onur)

“Belediye İktidardan olursa
Giresun'a hizmet gelir diyenler…”

İYİ Parti Giresun İl Baş-
kanlığı, hem tutuklu basın 
mensuplarının özgürlüğü 
için hem de Giresun Bele-
diyesi’ni eleştirdikleri bir 
basın açıklaması gerçek-
leştirdi.

Giresun İYİ Parti İl Baş-
kanı İsmail Bektaşoğlu ve 
Partililerin Atapark’ta ger-
çekleştirdikleri basın açık-
lamasında; “ Türkiye Cum-
huriyeti’nin 100. yılında, 
Cumhuriyetimizin ana un-
suru olan Türk milliyetçiliği 
düşüncesine sahip gaze-
tecilere yönelik yeni bir 
baskı politikası geçtiğimiz 

Tarihi yol yeniden hayat buluyor
Keşap Belediyesi Ekim Ayı
Meclis Toplantısı Yapıldı

Bulancak Kaymakamı Ünal Koç 
başkanlığında, meslek liseleri mü-
dürleri, organize sanayi, küçük sana-
yi ve esnaf odalarının temsilcileriyle 
değerlendirme toplantısı yapıldı. Top-
lantıda ilgili kuruluşların ihtiyaç duy-
duğu nitelikli personelin okullarda ye-
tiştirilmesi için çalışmalar yapılması-
na karar verildi. Kaymakam Koç, iş-
letmelerin nitelikli ve kalifiye eleman 
ihtiyacına dikkat çekerek, meslek li-
selerinin bu açığı kapatma adına son 
yıllarda nitelikli öğrenciler yetiştirdiği-
ni ifade etti. (Haber Merkezi)

Meslek liseleri nitelikli elemanlar yetiştiriyor
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İlçelerdeki doktor eksikliği 
proje kapsamında giderilmeye ça-
lışılıyor.

Giresun İl Sağlık Müdürlüğü ta-
rafından başlatılan “Her Ay Bir 
İlçedeyiz” projesi Alucra ilçesinde 
devam etti.

Hafta sonu Alucra’da gerçek-
leştirilen proje kapsamında 35 
çocuk, 44 fizik, 102 göz, 51 beyin 
cerrahi, 9 radyoloji, 26 çocuk psi-
kiyatri, 24 kadın doğum, 70 kardi-
yoloji ve 14 dahiliye olmak üzere 
toplam 375 hasta muayene edile-
rek tedavilerinin yapıldığını akta-
ran Giresun İl Sağlık Müdürü Doç. 
Dr. Muhammet Bulut, “Giresun ili-
mizin her noktasındaki hastaları-
mıza yine kendi il sınırlarımız içe-
risinde nitelikli hizmet sunma ga-

yesiyle başlattığımız bu projemizi 
daha ileriye taşıyacak ve vatan-
daşlarımıza en iyi sağlık hizmeti-
ni sunmaya devam edeceğiz. 
Destek veren değerli doktorları-
mıza teşekkür ederim” dedi.

Müdür Bulut, pogramın koor-
dinasyonunda emeklerinden do-
layı Alucra İlçe Devlet Hastanesi 
Başhekimi Uzm. Dr. Eyüp Ertunç 
Kuruşcuoğlu, İdari ve Mali İşler 
Müdürü Aytekin Turan’a ve hasta-
ne çalışanlarına teşekkür ettiğini 
sözlerine ekledi.

İl Sağlık Müdürü Doç. Dr. Mu-
hammet Bulut başkanlığındaki te-
davi programına Giresun Eğitim 
ve Araştırma Hastanesinden 
Fizik Tedavi ve Rehabilitasyon Uz-
manı Başhekim Doç. Dr. Fazıl Ku-

laklı, Göz Hastalıkları Uzmanı 
Doç. Dr. Şafak Korkmaz, Beyin 
ve Sinir Cerrahisi Uzmanı Dr. 
Öğr. Üyesi Tamer Tamdoğan, 
Radyoloji Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi 
Gökhan Tonkaz, Kadın Doğum 
ve Çocuk Hastalıkları Eğitim ve 
Araştırma Hastanesinden Çocuk 
ve Ergen Ruh Sağlığı ve Hasta-
lıkları Uzmanı Başhekim Doç. Dr. 
Berkan Şahin, Kadın Doğum Has-
talıkları Uzmanı Dr. Mesut Alçı ve 
Tirebolu Devlet Hastanesinden 
Kardiyoloji Uzmanı Başhekim 
Uz. Dr. Kenan Muhtar destek ve-
rerek Alucra ve çevre ilçelerden 
başvuran vatandaşların muaye-
ne, tetkik ve tedavilerini gerçek-
leştirdiler. 

(Gülsen Dikgöz)

Türkiye Ziraat Odaları Bir-
liği (TZOB) Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, limon üreti-
cilerimizin düşük fiyatlar ne-
deniyle yaşadığı mağduriye-
te yönelik yazılı basın açıkla-
ması yaptı.

“Limon üreticilerimiz ön-
ceki yıl ihracatta yaşanan kı-
sıtlama ve don zararından 
sonra bu yılda gerçekleşen re-
kolte yüksekliğiyle fiyatın düş-
mesiyle mağdur oldu. Bu yıl 
erkenci çeşitte limon üreticisi 
perişan durumdadır” diyen 
Bay rak tar, açık lamasını 

şöyle sürdürdü;
“Geçen yıla göre iklim ko-

şullarının iyi olması bu yıl li-
monda rekoltenin yüzde 13,4 
oranında artmasına sebep 
oldu. Çukurova bölgesinde 
temmuzun son haftasından, 
ağustosun ortasına kadar sı-
caklığın çok yüksek olması 
aynı zamanda nemin düşme-
si erkenci limon çeşitlerinin 
boylarının küçük olmasına, 
kalitenin ve fiyatın düşmesi-
ne neden oldu.

Girdi fiyatlarının yüksel-
mesi ile artan üretim maliyet-

lar arka arkaya gerçekleşen fiyat 
düşüşleri üreticilerimizi bin bir 
emekle kurduğu bahçesinden vaz-
geçirme durumuna düşürmektedir.

Artan enflasyonla birlikte aile ge-
çiminin daha da zor hale geldiği, 
üretim maliyetlerinin hızla arttığı ta-
rımsal üretimde limon fiyatlarının 
bu kadar düşmesi karşısında üreti-
ci ne kadar dayanabilir, daha ne 
kadar kazanamadığı bahçesine 
emek verebilir? Sektörde yaşanan 
gelişmeler sonucu herhangi bir ih-
racat kısıtlama kararı alınırken, 
sonraki yılın planlaması yapılmalı-
dır.

Rekoltenin yüksek beklendiği 
yıllar fiyat düşüşünü engelleyen ka-
rarlar erken alınmalıdır. Gerekirse 
devlet müdahale alımı ile üretici 
mağduriyeti önlenmelidir. Üreticiye 
bu günden fiyat garantisi verilerek 
gelecek yıllarda bahçe sökümleri 
engellenmelidir. Çiftçilerimizin 
önemli sorunlarından biri de işçi bu-
lamamaktır. İşçilik maliyetinin ya-
nında diğer hasat edilen ürünlerle 
aynı döneme denk gelmesi sebe-
biyle işçi bulmakta da sorunlar art-
mıştır. Üreticilerimizin emek vere-
rek yetiştirdiği ürünlerinin fiyatları-
nın düşük kalması, üreticilerimizi 
Tarım BAĞ-KUR primlerini ve girdi 
borçlarını ödeyemez duruma getir-
di.”

Üretici ürün pazarlamada sıkın-
tıda

“Limon üretiminde hasat başla-
masına rağmen alıcı bulunmuyor. 
Muğla ili TİGEM Dalaman işletmesi 
limonları 6 liradan satışa çıkardı. 
Ancak tüccar fiyatın düşmesini bek-
liyor. Ege Yaş Meyve Sebze İhra-
catçıları Birliği ise limon fiyatını 2,5 
liradan açtı. Birliğimiz verilerine 
göre, geçen yıl limon üretici fiyatları 
ortalama 5 lira 10 kuruş iken bu yıl 

leri çiftçilerimizi zararına 
limon satar duruma getirdi. 
Limon üreticilerimiz destek-
lenmezse bu yıl başlayan 
ağaç kesimlerinin önümüz-
deki yıl özellikle Çukurova böl-
gesinde daha da artacağı en-
dişesini beraberinde getiri-
yor. Üretim planlamasının 
halen yapılamadığı tarım sek-
töründe, üreticilerimiz kuru-
lum masrafı yüksek olan 
limon bahçelerini kurmuş, 
verim almak için ortalama 3 
yıl beklemiştir. Her yıl yaşa-
nan fiyat belirsizliği, bazı yıl-

ortalama 3 lira 33 kuruşa gerile-
mesi, erkenci çeşit mandalina fi-
yatı geçen yıl 4 lira 20 kuruş iken 
bu yıl 3 lira 50 kuruşa gerilemesi 
maliyet artışları yükselen çiftçi-
mizi hayal kırıklığına uğrattı. Çu-
kurova bölgesinde erkenci çeşit 
mayer cinsi limon 0,5 TL’ye 
kadar düştü.

Türkiye’de limon üretimi artı-
yor

“2021/2022 piyasa yılında ön-
ceki yıla göre yüzde 30 verim ar-
tışı yaşandı. TÜİK Bitkisel Üre-
tim 1. tahminine göre limonda 
2023 yılında 1 milyon 500 bin ton 
üretimle bir önceki yıla göre 
yüzde 13,4 oranında artış bekle-
niyor. Narenciye üretimimizin 
yüzde 90’ı Adana, Mersin, 
Hatay, Antalya’da yapılıyor. 
Muğla, İzmir, Aydın narenciye 
üretiminde önemli illerimizden-
dir.

Ülkemizde limon üretiminin 
yüzde 78,3’ü, greyfurt üretiminin 
yüzde 91,6'sı, portakal üretimi-
nin yüzde 34'ü, mandalina üreti-
minin yüzde 47,5'i, turunç üreti-
minin yüzde 66,6’sı narenciye-
nin ana üretim merkezi kabul edi-
len Mersin ve Adana illerinde ger-
çekleşiyor.”

“Narenciye’de zirai mücade-
le, biyolojik mücadele ve biyo-
teknik mücadele maliyeti yük-
sek”

“Üreticilerimiz narenciye üre-
timini artırırken, hem kalıntı so-
runu ile mücadele ediyor, hem 
de karantinaya tabii Akdeniz 
meyve sineğiyle de mücadele 
ediyor. Bu durumda üreticilerimi-
zin de mali yükü artıyor. Üretici-
lerimiz biyoteknik ve biyolojik mü-
cadele de kullanılan tuzaklar için 
ciddi paralar harcıyor.

Avrupa Birliği Yeşil Mutaba-
katı, 2030 yılına kadar kimyasal 
pestisitlerin riskinin ve kullanımı-
nın yüzde 50 azaltılması, tarım 
arazilerinin en az yüzde 25'inde 
organik tarım yapılması, agro-
ekolojik uygulamaların kullanı-
mın önemli ölçüde artırılması yö-
nünde temel taahhütler içeriyor. 
Bu kararlardan pestisit kullanı-
mında ve ihracatta çiftçilerimiz 
ciddi olarak etkilenecektir.

Çiftçilerimizi zirai mücadele 
de mali yükü ağır, zor bir dönem 
bekliyor. Bu nedenle özellikle ya-
saklanan etkili maddelere alter-
natif tüm yöntemler daha fazla 
desteklenmeli ve bu tür bitki ko-
ruma ürünlerine kolay erişilebilir 
olması sağlanmalıdır.

Çiftçilerimizin bu türden üre-
tim maliyetleri desteklenmediği 
sürece diğer ihracatçı rakip ülke-
lere karşı dayanması ve narenci-
yeden para kazanması mümkün 
değildir.”

Yapılması gerekenler
“İhracatın hız kazanması için 

ihracatçıya destek verilmeli, yeni 
alternatif pazarlar bulunmalı, üre-
timin iç ve dış pazar talebine 
göre kontrollü bir şekilde yapıl-
ması sağlanmalıdır. Tarım ve 
Orman Bakanlığı limondaki ana-
liz ücretlerini düşürmeli, biyolojik 
ve biyoteknik mücadele destek-
leri artırılmalıdır.

Narenciye üreticilerine fın-
dıktaki gibi alan bazlı destekle-
me verilmeli, ucuz girdi temin 
edilmeli, Kooperatif ve Üretici Bir-
likleri işlevsel hale getirilmelidir. 
Narenciye fiyatlarının düştüğü 
yıllarda Devlet müdahale etmeli, 
çiftçi kaderine terk edilmemeli-
dir.” 

(Gülsen Dikgöz)

Taşkın erken uyarı sis-
temleri ile Teknofest’te birin-
ciliği göğüsleyen Edirneli öğ-
rencileri, projelerini yerinde 
deneyimlemeleri için DSİ 
22. Bölge Müdürlüğü’nde 
ağırlandı.

Türkiye Teknoloji Takımı 
Vakfı ile Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığı yürütücülüğünde 
düzenlenen Teknofest'teki 
yarışmada, geliştirdikleri Taş-
kın Erken Uyarı Sistemi 
(TEUS) ile birinci olan Edir-
neli öğrenciler; Umut Alp, 
İsmail Baran Köroğlu ve Ali 
Tuna Oral'ı, projelerinin en 
güzel örneklerini yansıtan 
ve ülkemizde ilk kez Doğu 
Karadeniz Bölgesinde uygu-
lanan taşkın erken uyarı sis-
temlerini arazide deneyimle-
meleri için, DSİ 22 Bölge Mü-
dürlüğünde ağırlandı. Öğ-
retmenleri Sultan Girgin ve 
Belkıs Mıhcı ile Trabzon’a 
gelerek öğrenciler, Bölge 
Müdürü Cengiz Han Kılıças-
lan’ı makamında ziyaret ede-
rek, projelerine dair bir 

sunum yaptılar. Ardından Taş-
kın Müzesini ziyaret eden öğ-
renciler, taşkınların oluş biçi-
mi ve alınması gereken ted-
birlere yönelik önemli bilgiler 
edindiler. Öğrenciler daha 
sonra, Bilgi Teknolojileri 
Şube Müdürü Hamdi Zihni eş-
liğinde, insansız hava araçla-
rımızı ve uçağımızı yerinde 
inceleyerek, teknolojik altya-
pımız ve kendi imkânlarımız-
la geliştirdiğimiz İHA’larımıza 
dair Şube çalışanlarımızın 
tecrübelerinden istifade etti-
ler. Öğrenciler ardından 
Havza Yönetimi İzleme ve 
Tahsisler Şube Müdürü Meh-
met Kaya eşliğinde, kendile-
rine birincilik getiren ve Bölge 
Müdürlüğünde de işletme ha-
linde bulunan taşkın erken 
uyarı sistemlerini yerinde in-
celeyerek, sistemin çalışma 
prensipleri hakkında bilgi al-
dılar. Şampiyon oldukları pro-
jeyi uygulanmış bir halde 
gören öğrencilerin heyecan-
ları gözlerinden okunurken, 
taşkınlarda aktif olarak kul-

landığımız TEUS’ların özel-
likle radar sensörüne yoğun 
ilgi gösterdiler. TEUS’ların ar-
dından DSİ tarafından bölge-
mizde ilk kez uygulanan öncü 
projelerimizi yerinde gören 
öğrenciler daha sonra Yenile-
nebilir Enerji Şube Müdürü 
Rahime Ustasüleyman eşli-
ğinde Çambaşı HES tesisin-
de incelemelerde bulundular 
ve HES’lerin çalışma pren-
siplerine dair önemli bilgiler 
edindiler. Üç gün süren prog-
ramın ardından TED Edirne 
Koleji Ortaokul Müdürü Sul-
tan Girgin, öğrencilere ver-
miş olduğu destek ve katkıla-
rından ötürü Bölge Müdürü 
Cengiz Han Kılıçaslan’a he-
diye takdim etti. Kılıçaslan, 
“Sürdürülebilir su yönetimi an-
layışıyla da suyun her damla-
sına sahip çıkan ve ülkemize 
önemli yatırımlar kazandıran 
Devlet Su İşleri’nin böylesine 
pırıl pırıl gençlerimize örnek 
olması ve onlara ilham ver-
mesi bizlere gurur verdi” 
dedi. (Dsİ)

Düşük limon fiyatları üreticilerimizi mağdur etti

Taşkın Erken Uyarı Sistemi'ni yerinde gördüler

Her noktaya sağlık hizmeti götürülüyor
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Trendyol Birinci Ligde 
sıkıntılı günler geçiren ve 
beş puanla son sırada yer 
alan Giresunspor, bu hafta 
Şanlıurfaspor'a misafir ola-
cak.

Yeşil-beyazlı ekibimiz 
de kart cezalıları Kadir ve 

Faruk Can karşılaşmada 
forma giyemezken Erol 
Can’nın durumu maç sa-
atinde netlik kazanacak. 
Çotanaklar yarın akşam 
deplasmanda Şanlıurfas-
por ile karşılaşacak. Ligin 
yeni ekiplerinden biri olan 

Şanlıurfa ekibi de ilk dokuz 
hafta da istediği sonuçları 
alamadı ve dokuz puana 
sahip. Astor Enerji Şanlıur-
faspor –Giresunspor mü-
sabakası Cuma akşamı 
20.00’da başlayacak. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunspor Yönetim 
Kurulu Teknik Direktör 
Mustafa Kaplan'ın fişini 
çekti. Giresun yerel bası-
nınki iddiaya göre oyna-
dığı 9 maçta sadece 5 
puan toplayan ve ligin di-
bine demir atan Gire-

Giresunspor'da yolla-
rın ayrıldığı Mustafa Kap-
lan'ın yerine eski Gire-
sunspor teknik direktörle-
rinden Mehmet Birinci ile 
anlaşılacağı iddia edili-
yor.

Yeşil-beyazlı ekibi-
mizde daha önce birçok 
kez göreve gelen ve eski 
başkan Mustafa Boz-
bağ’ın döneminde 17 
puan geriden gelerek 
şampiyon olan takımın 
hocası olan Mehmet Bi-
rinci ile anlaşmaya varıl-
dığı öğrenildi.

Mehmet Birinci'nin tek-
life şartsız evet yanıtı ver-
diği ve Çarşamba sabahı 
Giresun’da olacağı gelen 
bilgiler arasında. 

(Haber Merkezi)

sunspor'da teknik direk-
tör Mustafa Kaplan ile yol-
ları ayırma kararı aldığı 
iddia edildi.

Geçen sezon Süper 
Lig'de 1. Lig'e düşen Gi-
resunspor'da işler yolun-
da gitmiyor. İç sahada oy-

nadığı 5 maçta da gol ata-
mayan ve kısıtlı kadro-
nun da etkisiyle başarısız 
sonuçlar alan Giresuns-
por'da fatura teknik direk-
tör Kaplan'a mı kesilecek 
henüz netlik kazanmadı.

BİRİNCİ SESLERİ

Şanlıurfa maçı yarın

Pedallar Cumhuriyet için çevrildi

Cumhuriyetin 100. yı-
lında Giresun'dan Şebin-
karahisar'a 100 kilometre-
lik bisiklet turu gerçekleşti-
rildi.

Bisiklet Giresun İl Tem-
silciliğinin 2023 yılı faaliyet 
programında yer alan 
“Cumhuriyetimizin 100.Yılı 

Bisiklet Etkinliği” Giresun- 
Şebinkarahisar arasındaki 
karayolu üzerinde yapıldı.

Giresun Merkezden, 
Duroğlu Beldesi, Dereli 
İlçesi, Mavigöl ve Kuzalan 
etabını takip ederek Eğri-
bel Tüneli ve Tamzara isti-
kametinden 4 saat 40 daki-

kada Şebinkarahisar'a ula-
şan tüm sporcular turu ta-
mamlayıp taşıdıkları Türk 
Bayrağını, kent meydanın-
daki bitiş çizgisini geçerek 
Şebinkarahisar Belediye 
Başkanı Ömer Şentürk' e 
teslim ettiler. 

(Mehmet Yaşar)

Kaplan gidiyor, Birinci geliyor

Erkan kalesinde güven veriyor
Boluspor müsabakasında da üze-

rine düşen görevi eksiksiz yerine ge-
tirdi.

Bu sezon gelen şansı çok iyi de-
ğerlendiren Erkan, Boluspor müsa-
bakasının özellikle ikinci bölümünde 
kritik kurtarışlar yaptı. Erkan’ı çabası 
Giresunspor’un sahadan puanla ay-
rılmasına yetmezken, teknik patron 
Mustafa Kaplan; “Erkan’dan çok 
memnunum. Takımda en iyi mevki-
miz kalemiz. Ben bu genç kardeşimi-
zin ilerleyen dönemlerde çok daha iyi 
yerlere geleceğine inanıyorum” dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Kadir özür diledi
İç sahada Boluspor ile oynanan karşılaşmada kırmızı kart 

gören Kadir Seven özür diledi ve cezasını tamamladıktan 
sonra forması için savaşmaya devam edeceğini ifade etti.

Genç savunma oyuncusu; “Boluspor maçında gördüğüm 
kırmızı karttan dolayı çok üzgünüm. Takım arkadaşlarımı sa-
hada eksik bıraktığım için başta kendilerinden ve teknik eki-
bimizden, Giresunspor’a gönül vermiş taraftarlarımızdan iç-
tenlikle özür diliyorum. Cezam bittikten sonra bu renkler için 
her zamankinden daha fazlasını yapmaya, forma için savaş-
maya devam edeceğim” dedi. (Mehmet Yaşar)


